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Před pár dny noviny psali o připravovaném návrhu vodního zákona, který by umožnil úředníkům
odčerpávat vodu ze soukromých studní a rybníků. Dnes noviny píší, že to v návhu není a bude
se to celé ještě diskutovat. 

Všimli jste si, že nikde není odkaz na návrh, o kterém se mluví? Nejlepší by přece bylo se
přesvědčit přímo v materiálu a ne papouškovat pojmy a dojmy někoho jiného. 

 Zkusil jsem návrh najít na portálu, kde se publikují materiály v připomínkovém řízení https://ap
ps.odok.cz/veklep
, kde takový materiál není, pouze starší návrh novely z loňského roku.

Takže jaký závěr si z celé věci udělat? Jednalo se o bouři ve sklenici vody, nebo pokus
úředníků vypustit pokusný balonek s tím, že pokud nebude velký odpor, vesele to
projde?Mimochodem, i v aktuálních novinách píší, že prolomení domovní svobody nějakou
komisí v tom materiálu je.

Takže docela reálný scénář je, že cíl úředníků je odčerpávání vody. Trochu to připomíná práci s
třídním nepřítelem.Co takovýhle scénář

Vokurka: Představte si, Vomáčka si zaplatil 100m vrt a má furt vodu. Naše Máňa ani nevypere,
protože v naší studni je málo vody, dovolená v Egyptě byla drahá a dotace na soukromé studny
nejsou. Kde na to člověk má brát. Podělit by se měl. Tak jsem mu tam poslal komisi, že si
zalejvá záhony, když je takový teplo, a to by se nemělo, no ne? 

O pár dní později: Vokurka: Komise říkala, že vody má dost, prej plnou studnu. Dělit se nechce,
potvora. Beztak nám stáhl vodu. Vomáčka za to všechno může, že
mi schne trávník. Posvítit na něj by se mělo.  K omise s
tím ale prý teď nic nezmůže, říkal Pepa, předseda. Chtěli nový zákon, ale zatím neprošel.
Kdyby prošel, musel by dát vodu všem. A za svý prachy. Škoda, třeba to vyjde, zkusí to
předložit znovu. Pak bychom mohli na dovolenou do té Dubaje...
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Připomeňme si slova největšího představitele Evropské komise, soudruha Junckera: "Na
něčem se dohodneme, necháme to ležet a čekáme, co se stane. Pokud   nikdo nezapříčiní
rozruch, protože většina lidí nerozumí tomu, co bylo   rozhodnuto, pokračujeme krok za krokem,
dokud není cesty zpět.
"

Link na zmíněný článek: https://www.novinky.cz/domaci/480137-zestatneni-studni-je-nesmysl-
vyvraci-famu-ministerstvo.html

{jcomments on}
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